
Protokół nr XIII  

W dniu 27 maja 2025  r. obyła się XII Sesja Rady Gminy Raków Obrady rozpoczęto 

27 maja 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:16 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. Lista obecności radnych na sesji stanowi zał. nr 1 

do protokołu.   

Obecni: 

1. Piotr Mariusz Bożycki 

2. Monika Anna Foryś 

3. Małgorzata Józefa Gołyska 

4. Kazimierz Karwat 

5. Marek Wojciech Kowalik 

6. Karol Dominik Ksel 

7. Irena Kulińska 

8. Paweł Jakub Pietruszka 

9. Ewelina Izabela Sobieraj 

10. Stanisław Stemplowski 

11. Teresa Bronisława Strzelecka 

12. Marcin Szpak 

13. Dariusz Czesław Tyrała 

14. Jolanta Anna Wesołowska 

15. Michał Krzysztof Zaremba 

Ponadto na posiedzeniu obecni byli: Wójt Gminy Raków- Damian Szpak, Skarbnik Gminy-

Pan Artur Nadolny, pracownicy urzędu. Posiedzeniu Przewodniczył Pan Paweł Pietruszka- 

Przewodniczący Rady. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XII sesji w dniu 29.04.2025 r. 

4. Sprawozdanie wójta z działalności pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2025-2038 

b) zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, 

położonej w Zalesiu, oznaczonej jako działka nr 313 

d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości 

gruntowych, położonych w Mędrowie, oznaczonych jako działki nr 459, 141/1   

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg obrad 

AD.1 i 2 Pan Przewodniczący otworzył posiedzenie, powitał zebranych oraz  poinformował  

o rejestracji obrazu i dźwięku podczas obrad. Następnie poprosił radnych o potwierdzenie 

obecności na tabletach. 

Po sprawdzeniu obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 13 

radnych w związku z powyższym Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad. Wobec braku uwag ze strony 

zebranych Przewodniczący zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku obrad 

Głosowano w sprawie: 



zatwierdzenie porządku obrad..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Marcin Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, 

Michał Krzysztof Zaremba 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Bronisława Strzelecka, Jolanta Anna Wesołowska 

Porządek obrad został przyjęty. 

AD.3  Przewodniczący Rady zapytał zebranych czy wnoszą uwagi do projektu protokołu  

z XII sesji w dniu 29.04.2025 r. Wobec braku uwag Przewodniczący zarządził głosowanie  

w sprawie zatwierdzenia protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

 

Zatwierdzenie protokołu z XII sesji w dniu 29.04.2025 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Marcin Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, 

Michał Krzysztof Zaremba 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Bronisława Strzelecka, Jolanta Anna Wesołowska 

Protokół został przyjęty. 

AD.4 Pan Przewodniczący poprosił Pana Wójta o przedstawienie sprawozdania z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

Pan Wójt przedstawił zebranym sprawozdanie z działań podjętych od ostatniej sesji poprzez 

chronologiczne przedstawienie terminarza spotkań i krótkie omówienie każdego  

z podjętych działań. 

Terminarz odbytych spotkań przedstawiał się następująco: 
1. 29.04.2025- Sesja; 

2. 07.05.2025- Biblioteka Publiczna  Kielce spotkanie na temat Fundusze europejskie dla 

jst: 
3. 09.05.2025- ZGOK Rzędów poznaj drogę odpadów wyróżnienie otrzymał uczeń ZSP w 

Rakowie  w konkursie pn.: Recyklingowa ozdoba choinkowa; 

4. 21.05.2025- Starostwo  nt. projektu premia społeczna; KMPSP Obchody dnia Strażaka; 

Zebranie zarządu OSP z terenu naszej gminy; 

5. 22.05.2025- Świetlica wiejska Celiny debata społeczna zorganizowana przez Komendanta 

Komisariatu Policji w Rakowie „ Porozmawiajmy o bezpieczeństwie możesz mieć na nie 

wpływ”; 

6. 25.05.2025- XVII Jarmark Świętokrzyski na ŚW Krzyżu; 

7. 26.05.2025- SP w Bardzie uroczystości z okazji Dnia mamy i taty. 

 

Pan Wójt podziękował Sołtysom Rembowa, Jamna, Celin, Rakówki, Korzenna i Papierni za 

zorganizowanie akcji sprzątania świata w swoich miejscowościach. Kontynuując Pan Wójt 

skierował swoje podziękowania do KGW z Chańczy za reprezentowanie gminy w konkursie 



Nasze Kulinarne Dziedzictwo. Potrawa konkursowa- Chanieckie smarowidło zdobyła 

wyróżnienie w tym konkursie. Pan Wójt poinformował, że KGW Z Chańczy reprezentowało 

Gminę Raków również na jarmarku Świętokrzyskim na Świętym Krzyżu. Następnie Wójt 

poinformował o akcji oddawania krwi, która odbędzie się dnia 1 czerwca w godzinach od 

12.00 do 15.00. Akcja ma również na celu wparcie jednostki OSP w Woli Wąkopnej. Na 

zakończenie swojego wystąpienia Pan Wójt poinformował, że piknik z okazji Dnia dziecka 

odbędzie się 15 czerwca 2025 r. 

Przewodniczący Rady zapytał czy zebrani wnoszą uwagi do przedstawionego sprawozdania 

Wobec dalszych uwag obrady kontynuowano. 

AD.5  Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2025-2038.Projekt uchwały 

przedstawił i omówił Skarbnik Gminy Pan Artur Nadolny. W swoim wystąpieniu Skarbnik 

udzielił informacji na temat poszczególnych kwot, które skutkowały zwiększeniem 

dochodów budżetu. Kontynuując podał kwoty wpływające na zwiększenie wydatków oraz 

udzielił informacji na temat wprowadzenia nowego przedsięwzięcia polegającego na 

przebudowie drogi gminnej w Szumsku w związku z budową chodnika. Pan Skarbnik 

nadmienił, że gmina otrzymała dofinansowanie na realizację ww. inwestycji. Kontynuując 

podał kwotę przyznanego dofinansowania oraz kwotę wkładu własnego gminy. 

Wobec braku uwag ze strony zebranych odnośnie omawianego projektu uchwały 

przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2025-2038.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Marcin Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, 

Michał Krzysztof Zaremba 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Bronisława Strzelecka, Jolanta Anna Wesołowska 

Uchwała została podjęta. 

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2025 r. Przewodniczący nadmienił, że wszystkie zmiany zostały omówione przez 

Pana Skarbnika w poprzednim punkcie. W związku z powyższym wobec braku uwag ze 

strony zebranych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Marcin Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, 

Michał Krzysztof Zaremba 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Bronisława Strzelecka, Jolanta Anna Wesołowska 

Uchwała została podjęta. 

Kolejnym rozpatrywanym projektem był projekt uchwały w sprawie uchwały wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, położonej 



w Zalesiu, oznaczonej jako działka nr 313. Przewodniczący Rady przedstawił ww. projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Wobec braku uwag ze strony zebranych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, 

położonej w Zalesiu, oznaczonej jako działka nr 313.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Marcin Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, 

Michał Krzysztof Zaremba 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Bronisława Strzelecka, Jolanta Anna Wesołowska 

Uchwała została podjęta. 

Następnie rozpatrywano projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowych, położonych w Mędrowie, 

oznaczonych jako działki nr 459, 141/1. Przewodniczący Rady przedstawił ww. projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Wobec braku uwag ze strony zebranych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowych, 

położonych w Mędrowie, oznaczonych jako działki nr 459, 141/1.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Marcin Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, 

Michał Krzysztof Zaremba 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Bronisława Strzelecka, Jolanta Anna Wesołowska 

Uchwała została podjęta. 

AD.6  W punkcie dotyczącym wolnych wniosków głos zabrał Przewodniczący Rady.  

W związku z Dniem Samorządowca Przewodniczący złożył życzenia wszystkim 

samorządowcom oraz pracownikom samorządowym. 

AD.7 Wobec braku innych zgłoszeń i w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan 

Przewodniczący zamknął obrady. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Raków 

 

Paweł Pietruszka 

Przygotowała: Aneta Łata 

 


